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Protokół Nr 16/08 
z posiedzenia Komisji ds. Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

odbytego w dniu 15.05.2008 r.  
 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Pan Zdzisław Gniłka, który powitał 
zebranych oraz zaproszonych gości.  Następnie stwierdził kworum niezbędne do obradowania          
i przedstawił zaplanowany porządek obrad: 

 
1. Harmonogram budowy nowych odcinków chodników. 
2. Przegląd gospodarstw domowych pod kątem zawartych umów na odbiór odpadów. 
 

 
Do zaplanowanego porządku obrad nie było uwag i został przyjęty jednogłośnie.  
Następnie Przewodniczący Komisji poprosił o zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
który był  udostępniony do wglądu w Urzędzie Gminy, dodał, że również dzisiaj można zapoznać 
się z jego treścią.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania, protokół z ostatniego posiedzenia Komisji ds. Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska został przyjęty jednogłośnie. 
 
Na wstępie głos zabrał Przewodniczący Komisji – Pan Zdzisław Gniłka, który oznajmił, że na 
drodze w Józefowie Widawskim, za świetlicą wystąpiła potrzeba wysypania  2 samochodów 
grubego kruszywa, gdyż samochody nie mogły przejechać. Dodał, że zachodzi potrzeba wysypania 
jeszcze 3 samochodów kruszywa drobnego, przykrywającego kruszywo grube.  
Następnie głos zabrała Radna Barasińska, która prosiła o wykorytowanie i wysypanie kruszywem 
drogi w Rudzie od Pani Szymańskiej w kierunku Wrzosów.  
Natomiast Radny Mikła apelował o nawiezienie kruszywem drogi na Korzeniu.  
 
Po dyskusji, Radni ustalili kolejność dróg, które najbardziej potrzebują utwardzenia 
kruszywem: 

1. Siemiechów 1000 m 
2. Grabówie – I etap 
3. Łazów 300m 
4. Świerczów w stronę Korzenia 
5. Dębina – łącznik 
6. Połączenie działek w Chociwiu 
7. Chrząstawa 200m od P. Radzioch w górę w stronę „bocianiego gniazda” 
8. Widawa od ul. Buźniczej w kierunku P. Sokołowskiego 
9. Ochle 250m 
10. Babina od P. Michalskiego w stronę drogi wojewódzkiej 
11. droga od Podgórza do Ligoty, do pól P. Bednarka 

 
Przewodniczący Komisji poinformował członków, iż przetarg na budowę drogi w Dąbrowie 
Widawskiej wygrała firma z Kamionki, oznajmił również, że obecnie trwa budowa nakładki z 
Zawad w kierunku Chrustów. Odnosząc się do istniejących potrzeb, Radny Gniłka zasygnalizował 
potrzebę zwiększenia środków na realizacje inwestycji w gminie.  
Następnie głos zabrał Radny Krzyżański, który poinformował, że problem wody w Chociwiu na 
działkach zostanie rozwiązany poprzez przeprowadzenie rury odprowadzającej przez pole                 
P. Marciniaka w kierunku stawu, który pełniłby funkcję zbiornika zbierającego nadmiar wody. 
 Kontynuując wyjaśnienia powyższej sprawy, Radny Krzyżański oznajmił, że należy sporządzić 
umowę z Panem Marciniakiem i wypłacić mu jednorazowe odszkodowanie.  
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Odnosząc się do porządku obrad, Przewodniczący Komisji oznajmił, że przetarg na kostkę 
chodnikową jeszcze się nie odbył. Pan Gniłka oznajmił, że układanie kostki na ul. Kopiec 
rozpocznie się od strony rynku. 
W tym miejscu wystąpili Radny Mikła i Radny Płóciennik, którzy wskazali, że najpierw należy 
skończyć budowę chodnika na ul. Leśnej. Ponadto, Komisja stwierdziła, że należy zlecić łatanie 
dziur, szczególnie wskazana została droga Wielka Wieś – Brzyków oraz droga Sarnów – Klęcz. 
 
Realizując drugi punkt obrad, głos zabrała Pani Dorota Kaczmarek, która oznajmiła, że w wyniku 
podwyżek wielu mieszkańców rezygnuje z pojemnika na śmieci lub zamienia na mniejszy, są też 
przypadki, gdy mieszkańcy proszą o zmniejszenie częstotliwości odbioru śmieci. Stwierdziła, że na 
podstawie danych z aktualnej bazy ok. 65% mieszkańców gminy posiada pojemniki na śmieci. 
Zawartych jest ok. 1800 umów. Kontynuując Pani Kaczmarek poinformowała, że że oprócz              
Eko – Regionu odpady zabiera firma Juko i Strach.  
Korzystając ze spotkania z radnymi, Pani Kaczmarek poinformowała, że nawet przebywając na 
okres wakacyjny trzeba zawrzeć umowę na odbiór śmieci. Kontynuując Pani Kaczmarek oznajmiła, 
że rośnie wysypisko śmieci w lasach. 
W toku dalszej wypowiedzi Pani Kaczmarek oznajmiła, że w ubiegłym roku wpływały podania        
o zakup kolejnych wysepek ekologicznych i dodała, że obecnie jest  zakupione 20 wysepek. 
Miesięcznie gmina wydatkuje 3125 zł, pokrywając koszty odbioru śmieci segregowanych. Dodała, 
że wpływają kolejne podania dot. zakupu wysepek – z Podgórza, Świerczowa. W tym miejscu Pani 
Kaczmarek oznajmiła, że zgodnie z przepisami 1 wysepka przypada na 1500 mieszkańców, więc 
nasza gmina ma wystarczającą ilość, ale dodatkowo zakupowane wysepki mają ułatwić 
mieszkańcom pozbywanie się odpadów.  
Odnosząc się segregacji śmieci, Pani Kaczmarek oznajmiła, że firmy odbierające odpady 
przymierzają się do wdrożenia w życie selekcji odpadów już u źródła.  
Następnie Zdzisław Gniłka nawiązał do zbiórki odpadów wielkogabarytowych, a Pani Kaczmarek 
poinformowała, że odbiór tych odpadów odbywa się raz w roku.  
Mówiąc o odpadach, ustawa nawiązuje także do ścieków i w tym temacie nie podejmuje się 
jednoznacznych działań, oznajmiła Pani Kaczmarek. Dodała, że nie ma szczelności szamb, a 
wywozu nieczystości dokonuje się bez żadnego zezwolenia.  
W związku z brakiem dodatkowych pytań, Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za 
uczestnictwo w obradach i następnie zamknął kolejne posiedzenie. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: 
Emilia Konieczna 
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